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حسن روشن 
 کارشناس فوتبال

گفـــت و گـــو 

کشتی  ایران در تورنمنت  
روسیه یک طلا گرفت

ایسنا: تیم 5 نفره کشتی آزاد ایران در 
رقابت های جام دیمیتری با کسب یک 
مدال طلا به کار خود پایان داد. رقابت های 
بین المللی کشتی جام دیمیتری کرکین 
روسیه روزهای ۶ و ۷ آبانماه در شهر 
یاکوتسک برگزار شد و در پایان مبین 
عظیمی در وزن ۹۲ کیلوگرم به مدال 
طلا دست یافت. در وزن 5۷ کیلوگرم 
محمدرضا اسدی در کشتی نخست مقابل 
حریف روس به پیروزی رسید و در کشتی 
دوم مغلوب دیگر حریف روس شد و با توجه 
به شکست حریفش، از دو رقابت ها کنار 
رفت. در وزن ۶۱ کیلوگرم ابراهیم الهی در 
دو دیدار نخست خود مقابل کشتی گیران 
روس به برتری دست یافت و در کشتی سوم 
مقابل حریف مقدونیه ای شکست خورد و 
با توجه به شکست حریفش از دو رقابت ها 
کنار رفت. در وزن ۷۰ کیلوگرم علی رضایی 
در کشتی نخست حریفی از تاجیکستان را 
مغلوب کرد، وی در دور بعد مقابل ژاگیر 
شاخیف دارنده مدال طلای جهان با نتیجه 
۱۳ بر ۶ به پیروزی دست یافت. رضایی در 
کشتی سوم به دیگر حریف روس باخت و 
با توجه به شکست این کشتی گیر در دور 
بعد، نماینده کشورمان از دور رقابت ها 
کنار رفت. در وزن ۹۲ کیلوگرم: مبین 
عظیمی در دور اول عثمان نورماگمدوف 
از آذربایجان را برد وی در دور دوم زاکایف 
روس را مغلوب کرد و دردیدار نیمه نهایی 
مقابل گادژیف روس به برتری رسید و راهی 
دیدار فینال شد. عظیمی در دیدار فینال با 
نتیجه ۷ بر صفر مقابل گورام چرتکویف 
از روسیه به برتری دست یافت و صاحب 
مدال طلا شد. در وزن ۱۲5 کیلوگرم: 
سالار حبیبی در کشتی اول مقابل حریفی 
از کشور بلاروس مغلوب شد و با توجه 
به شکست این کشتی گیر در دور بعد 
مقابل سالاپرز از کوبا، نماینده کشورمان 

حذف شد. 

استقلال با برتری مقابل هوادار به رده دوم 
لیگ برتر صعود کرد. مهدی امیرآبادی بازیکن 
سال های گذشته استقلال در این خصوص 

صحبت کرد. 
  در مورد برتری استقلال در تقابل با 

هوادار چه نظری دارید؟
شروع خوبی از استقلال شاهد بودیم و خیلی 
زود گل برتری به ثمر رسید. در ادامه هر دو تیم 
برای رسیدن به گل بازی کردند که صاحب 
فرصت های گلزنی شدند اما نه استقلال به گل 
دوم رسید نه هوادار توانست بازی را به تساوی 
بکشاند تا تیم ریکاردو ساپینتو با پیروزی به 
استقبال سوپرجام و در ادامه دربی پایتخت 

برود. 
 نظر شما در مورد برگزاری بازی 

سوپرجام با نساجی چیست؟
بازی حساسی در انتظار هر دو تیم خواهد 
بود. نساجی در این فصل تیم خوبی بوده و نباید 
به شکست این تیم مقابل آلومینیوم اراک توجه 
کرد. نساجی حریف بسیار آماده ای محسوب 
.. زاده بخت  . با حضور علی فتح ا می شود. 
موفقیت استقلال بیشتر می شود چون خوراک 
فتح ا... زاده کسب جام است و می تواند جام 
دیگری را به ویترین افتخارات باشگاه اضافه 
کند. استقلال نباید در باد قهرمانی بخوابد و هم 
در لیگ برتر و هم در دیگر مسابقات با آمادگی 

کامل ظاهر شود. 
  ساپینتو دوباره از داور اخطار گرفت!

با توجه به اینکه فتح ا... زاده مدیرعامل شده 
نیاز به برگزاری جلساتی با ساپینتو است تا 
او به شرایط فوتبال ایران به طور کامل واقف 
شود. با شناختی که از قبل در مورد این مربی 
پرتغالی داریم، لازم است تا فتح ا... زاده مساله 
به این مهمی را مدیریت کند چون محرومیت 
جدید ساپینتو می تواند بیش از گذشته به 
استقلال آسیب بزند. همان طور که بازیکنان 
می شوند،  جریمه  خود  اشتباه  خاطر  به 
مدیرعامل می تواند برای سرمربی تیمش هم 
جریمه تعیین کند تا ساپینتو هم در رفتارش 

تجدیدنظر کند. 

خارج ازمستطیل سبز

 مهدی  امیرآبادی:
 »فتح ا...زاده« 

 با »ساپینتو« 
صحبت کند! 

خبــــــر
آنچلوتی: 

 بازیکن جدیدی 
جذب نمی کنیم

با نزدیک شدن به نقل وانتقالات زمستانی 
گمانه زنی درباره جذب بازیکن به ویژه در 
باشگاه های بزرگ زیاد است. کارلو آنچلوتی 
سرمربی رئال مادرید تاکید کرد که تیمش 
در زمستان بازیکن جدیدی جذب نخواهد 
کرد. او گفت: ما تیم بسیار خوبی داریم. 
بازیکن جدیدی جذب نخواهیم کرد و با 
همین بازیکنان ادامه می دهیم مگر اینکه 
اتفاق دیگری رخ دهد. او درباره کریم بنزما 
گفت: بنزما آماده بازی نیست و در بازی برابر 

کادیز ما را همراهی نخواهد کرد. 

بازی بی روح استقلال 

   فصل بد 
گادوین منشا، آقای گل فصل گذشته لیگ برتر 
حتی یک گل هم تا اینجا به ثمر نرسانده و با 
صفر گل زده، فصلی غیرقابل تحمل را پشت سر 

می گذارد. 

    خوشحال 
یولیان ناگلزمان، سرمربی بایرن مونیخ، در جریان 
پیروزی 6-2 این تیم مقابل ماینتس، سادیو مانه را 
به شدت تشویق کرد تا نشان دهد از عملکرد او تا چه 

اندازه خوشحال است.

           برتری 
کوین دی بروینه با ضربه ایستگاهی فوق العاده 
خود موفق شد برتری سیتی مقابل لستر را قطعی 
کند. ارلینگ هالند، ستاره نروژی سیتیزن ها، به دلیل 

خستگی در این بازی غایب بود. 

ت
شــ

س نو
عک

 فوتبـــال داخلـــی 
  فارس: تمرینات پرسپولیس بعداز بازی با مس کرمان 
تعطیلات  سپری کردن  با  سرخ پوشان  تا  شد  تعطیل 
دور تمرینات خود را آغاز کنند.  این در حالی است که 
پرسپولیسی ها در مدت اخیر با مشکل زمین تمرین روبه رو 
بودند که این موضوع باعث شده بود تا یحیی گل محمدی 
سرمربی این تیم چند بار انتقادهایی را در این خصوص مطرح 
کند.  این اتفاقات باعث شده تا مسئولان باشگاه پرسپولیس 
به فکر ساخت زمین تمرین دیگری برای سرخ پوشان باشند 
و به نظر می رسد که این مساله تا چند ماه آینده عملی شود. 
مدیران پرسپولیس در حال مذاکره با شهرداری تهران هستند 
تا بتوانند مجوز ساخت زمین شماره ۲ ورزشگاه شهید کاظمی 
را به دست بیاورند. مدیران باشگاه به دنبال این هستند تا 
قسمت پارکینگ ورزشگاه شهید کاظمی را برای ساخت زمین 
چمن آماده کنند تا مشکل زمین تمرین این تیم برطرف شود. 
در طرح مدیران پرسپولیس ساخت این زمین کمتر از ۹ ماه 

به طول خواهد انجامید. 
  ایسنا: یک سایت انگلیسی به شرایط خوب مهدی 
طارمی در پورتو اشاره کرد که مورد توجه آرسنال در پنجره 
نقل وانتقالات تابستانی قرار گرفته بود. به گزارش سایت 
hitc، تنها چهار بازیکن در این فصل در مرحله گروهی 
لیگ قهرمانان بیشتر از طارمی گل زده اند؛ کیلیان امباپه، 
ارلینگ هالند، محمد صلاح و روبرت لواندوفسکی. مهاجم 
ایرانی که سال گذشته برای گل فوق العاده اش برابر چلسی 
نامزد دریافت جایزه پوشکاش شد، ۱۱ گل و ۷ پاس گل در ۱5 
بازی در تمام رقابت ها برای پورتو به ثبت رسانده است. مهدی 
طارمی بازیکنی است که به هیچ دفاعی استراحت نمی دهد. 
او در تمام ۹۰ دقیقه در زمین می دود؛ مهاجمی با این پشتکار 
که هرگز تسلیم نمی شود، کمک زیادی به تیم می کند. او در 
پنجره نقل وانتقالات قبلی مورد توجه آرسنال بود و هنوز هم 
گفته می شود که آرسنال در زمستان به سراغ بازیکن ایرانی 
خواهد رفت. آرسنال در پنج بازی اخیر خود فقط ۴ گل به ثمر 
رسانده است. مهاجمانی چون گابریل ژسوس و ادی ان کتیا در 
بازی های اخیر در امر گلزنی موفق نبودند. چه بسا اگر بازیکنی 
مثل مهدی طارمی در ترکیب آرسنال بود، این تیم می توانست 
در دیدار برابر ساوتهمپتون به پیروزی برسد؛ دیداری که 

ضعف آرسنال را در گلزنی نشان داد. 

تیم فوتبال استقلال در هفته یازدهم لیگ برتر مقابل هوادار 
به برتری رسید.  بازی سرد و بی روحی را شاهد بودیم و فوتبال 
درست و حسابی ندیدیم. ساپینتو هنوز ترکیب اصلی خود را 
نشناخته و همین موضوع باعث شده که از یامگا در پست های 
مختلف استفاده کند و در بازی با هوادار هم بعد از حضور در 
دفاع راست در نهایت در خط حمله از او بهره برد. زمانی که 
یک مربی تیم خود را نمی شناسد، بازی های دوستانه تدارک 
می بیند تا ترکیب اصلی خود را در مسابقه رسمی بگذارد، اما 
ساپینتو هنوز نتوانسته تیم اصلی خود را پیدا کند و همین 
موضوع باعث شده بازیکن خلاقی مانند قائدی به هم ریخته 
بازی کند.  در حال حاضر استقلالی ها فوتبال بازی نمی کنند 
و فقط نتیجه می گیرند. هواداران دوست دارند از بازی های 
تیم خود لذت ببرند، اما استقلال نتوانسته انتظارات طرفداران 
را برآورده کند و تنها برُدهای یک گله به دست می آورد. با این 
شرایط باید فاتحه تیم در آسیا را بخوانیم. البته تیم های ما 
فقط برای مسابقات لیگ ایران خوب بسته می شوند و برای 
بازی های آسیایی هزینه بیهوده می کنند. به طور طبیعی 
تعطیلات به ضرر تیم های بالای جدول است، چرا که آنها چه 
شانسی چه با داوری نتیجه می گیرند، اما روند رو به رشدشان 
با تعطیلات متوقف می شود. از آن طرف، تعطیلات می تواند به 
نفع تیم های پایین جدول باشد و آنها می توانند از این فرصت 

برای رفع نقاط ضعف و بازسازی خود استفاده کنند. 

 برای رفع تعلیق، 2 ماه زمان لازم است! 

وضعیت  کمیته  صدور  مجوز   حرفه ای! 

سال  پنجم
شماره   1404

آرمان ملی: کمیته صدور مجوز حرفه ای فدراسیون فوتبال 
از سوی کنفدراسیون فوتبال آسیا با تعلیق مواجه شد.  فرآیند 
صدور مجوز حرفه ای برای باشگاه ها برای سال آینده از بهمن ماه 

آغاز می شود. 
  تلاش فدراسیون 

تلاش فدراسیون فوتبال برای رفع تعلیق کمیته صدور مجوز 
حرفه ای ادامه دارد. کمیته ای که اسفند سال گذشته از سوی 
کنفدراسیون فوتبال آسیا به دلیل نادیده گرفتن مقررات جهت 
صدور مجوز حرفه ای، تعلیق شده بود. »ایرنا« روز ۲5 مهرماه در 
ادامه نوشت: پس از تعلیق کمیته ایران، کارگروه صدور مجوز 
حرفه ای باشگاه های فوتبال آسیا خواستار چندین اصلاحیه 
توسط ایران در اجرای فرآیند اصلی صدور مجوز حرفه ای شد 
تا از بروز اتفاقات این چنینی جلوگیری شود. در این راستا در 
جلسه کمیته اجرایی کنفدراسیون فوتبال آسیا موضوع تمدید 
تعلیق یکساله کمیته صدور مجوز فدراسیون فوتبال کشورمان 
که به تصویب کمیته صدور مجوز کنفدراسیون فوتبال آسیا 
رسیده بود، مطرح شد. البته با اعتراض صورت گرفته از سوی 
فدراسیون فوتبال، در نهایت مدت این تعلیق از یکسال به دوماه 
کاهش یافت تا در این مدت برنامه های آتی مربوطه در این مورد 

بررسی و تصمیم گیری صورت پذیرد. 
  نظر مدیر صدور مجوز 

مصطفی زارعی، مدیر صدور مجوز حرفه ای فدراسیون فوتبال 
در گفت وگو با »ایرنا«، درباره تصمیم کنفدراسیون فوتبال آسیا 

گفت: براساس تصمیمی که  گرفته شد، مقرر شده است که 
بازرسان AFC پس از سفر به ایران تا دو ماه آینده گزارش شان را 
ارائه بدهند تا کنفدراسیون فوتبال آسیا رای به رفع تعلیق کمیته 
صدور مجوز حرفه ای بدهد. زارعی افزود: نمایندگان AFC قرار 
بود این هفته به ایران بیایند که سفرشان لغو شد و ما منتظر 
هستیم که تاریخ جدیدی برای حضور این نمایندگان جهت 
تهیه گزارش درباره رفع تعلیق کمیته صدور مجوز حرفه ای 
اعلام شود. البته مدارک لازم برای رفع تعلیق را ارسال و نواقص 
را اصلاح کرده ایم. مدیر صدور مجوز حرفه ای فدراسیون فوتبال 
اظهارداشت: با توجه به تصمیم AFC و فرصت دو ماهه ای که 
داده شده است، پیش بینی می شود تا اوایل دیماه کمیته صدور 
مجوز حرفه ای ایران رفع تعلیق شود تا تیم های ایرانی مشکلی 

برای اقدام جهت  گرفتن مجوز حرفه ای نداشته باشند. 
  صحبت رئیس سابق 

داریوش مصطفوی در خصوص تعلیق کمیته صدور مجوز 
حرفه ای در زمانی که ریاست آن را بر عهده داشت، عنوان کرد: 
فرد به عنوان رئیس کمیته، تعلیق نشده بود. کمیته تعلیق شده 
بود. علت آن هم خرابکاری هایی است که در باشگاه های بزرگ 
ما شده بود مانند آماده نبودن زیرساخت های حرفه ای و چیزی 
که باعث صدور مجوز حرفه ای می شود. وی افزود: امسال معلوم 
نیست اعضا چه کسانی هستند چون شنیدم آنها را کنفدراسیون 
تعیین می کند. این هشدار را می دهم که اگر وضع به همان منوال 
پارسال باشد صددرصد باشگاه های بزرگ ما مانند پرسپولیس، 

استقلال، گل گهر و تراکتور بازهم محروم خواهند شد. سپاهان 
که مجوز را گرفته است. پس به جای اینکه فشار روی کمیته 
استیناف و بدوی حرفه ای باشد، فشار را روی باشگاه ها بگذارید و 
موارد ایراد گرفته شده را بررسی کنید. همین الان هم می گویند 
طلب فلانی را می دهیم. این خیلی حرف است! مصطفوی بیان 
داشت: هنوز وضعیت مالکیت باشگاه های بزرگ ما تعیین نشده و 
مشخص نیست می خواهند چکار کنند. همین الان در کار بورس 
برای باشگاه های بزرگی مثل استقلال و پرسپولیس همچنان 
مشکل وجود دارد. بنابراین باید از کاردان در این موارد استفاده 
کنند. اینجا دست ما نیست که بگوییم در باشگاه های آسیا 
شرکت کنید. دست کنفدراسیون فوتبال آسیاست. وی افزود: 
در وهله اول دست خود مدیرعاملان باشگاه هاست. امیدوارم با 
آمدن فتح ا...زاده، بودن تاج و آشنایی او با AFC و نایب رئیس آن 
تسهیلاتی در نظر گرفته شود؛ ولی این تسهیلات سبب نمی شود 
که ما قوانین و مقررات مجوز حرفه ای را رعایت نکنیم. این 
فشاری که روی من و امثال من می گذارید، روی مدیرعاملان 
باشگاه ها بگذارید که چکار کردند؟ روی بورس بگذارید که برای 
این باشگاه ها چکار کرده است. مصطفوی در خصوص اینکه 
تاج اعلام کرده رئیس  AFC، کمیته مجوز حرفه ای را متهم 
به دروغگویی کرده، اظهارداشت: این حرف به من اعلام نشده، 
شاید ما دروغ گفته باشیم ولی به خاطر تسهیل این باشگاه های 
بزرگ و به خاطر هوادارانشان بوده است. همه کشورها و اعضا 
سعی می کنند راه را برای ورود باشگاه هایشان به فوتبال باز کنند 
ولی این دیگر راه نبود. وی گفت: این طلب را از مدیرعاملان 
داشته باشد که چکار کردند؟ برای ما کاری ندارد. نگاه می  کنیم 
و رد می کنیم. ممکن است کمکی که سال قبل کردیم را این بار 
نکنیم. البته هنوز معلوم نیست چه کسانی عضو کمیته هستند. 
ممکن است من هم نباشم و خودم هم علاقه ندارم باشم چون 
آدم جایی می رود که آباد باشد نه اینکه کلا خراب باشد. اینجا 
همه اش خراب است. از صندلی مدیرعامل تا جایگاه تماشاگر. 
مصطفوی در مورد اینکه گفته می شود با این وضعیت ممکن 
است تیم ها به دسته دو یا سه سقوط کنند، عنوان کرد: احتمالش 
هست. سال ها ارفاق کردیم. رانت صددرصد در این زمینه کارساز 
بود. فشار باید روی مدیرعاملان و اعضای هیات مدیره باشگاه ها 
باشد. به مردم آمار بدهند. بگویند از آن روز که محروم شدیم 
تا امروز چکار کردیم؟ هنوز هم می بینید که بدهکارند. هنوزم 
وضعیت بلیت فروشی، پرسنل، قراردادها و... همه چیز مخدوش 
است. وی در مورد اینکه گفته می شود محرومیت باشگاه ها 
دو ساله است، تصریح کرد: نه، محرومیت یکساله است ولی با 
تجدیدنظر در عوامل قراردادها و عواملی که باعث صدور مجوز 
می شود. من تا امروز چیزی از پیشرفت کار باشگاه های بزرگ 

ندیدم. 

مدیر تیم فوتبال تراکتور با انتقاد از اشتباهات داوران 
در دیدارهای این تیم گفت: تمام تلاش های مان به خاطر 
اشتباهات داوری هدر می رود. اکبر ذوالمجیدیان درباره تساوی 
یک - یک تراکتور مقابل ملوان و اعتراض شدید سرخپوشان 
تبریزی به قضاوت سیدمهدی سیدعلی اظهارداشت: داوری ها 
خوب نمی شود و وضعیت هر روز بدتر هم می شود. متاسفانه در 
همین بازی قبلی گل سالم ما را نگرفتند. ما چند بازی است که 
از داوری ضربه می خوریم. وقتی من به داور چهارم می گویم به 

داور بگو که فلان اتفاق افتاده است، ولی داورچهارم می گوید 
هدست ندارم چه بگویم؟! وی ادامه داد: اشتباه داوری دیگر 
از حدش خارج شده است. در دیدار مقابل سپاهان مدافع 
حریف آرش قادری را فیتیله پیچ کرد، ولی داور با اینکه 
کاملا صحنه را دید، خطا نگرفت. وقتی بعداز ۱۰ هفته برای 
اولین بار به سیدعلی در بازی تراکتور داوری می دهند همین 
می شود. کاش ما پرسپولیس را اصلا نمی بردیم. بعداز آن بازی 
اشتباهات داوری به ضررمان شدت گرفت! من چندین سال 

است در فوتبال فعالیت می کنم، اما تا الان چنین اتفاقاتی را 
ندیده بودم. مدیر تیم تراکتور با اشاره به گل سالم گوستاوو که 
توسط کمک داور آفساید اعلام شد، توضیح داد: ما می گوییم 
داور اشتباه و تصور کرد بازیکن ما به گوستاوو پاس داده است، 
اما کمک داور چطور آفساید بازیکن ما را گرفت؟! اصلا کمک 
داور کجا ایستاده بود؟ من از شما می پرسم اگر جای ما بودید 
چکار می کردید؟! هواداران ما تراکتور را مانند فرزندشان 
دوست دارند، اما نمی دانم چرا همه اتفاقات علیه آنها رخ 
می دهد. داوران تا الان ۹ امتیاز مُسلم ما را گرفتند. تیم مان 
خوب بازی می کند، اما همه تلاش مان با یک اشتباه داور به 
هدر می رود. امیدوارم کمیته داوران حداقل یکبار به این 

اشتباهات رسیدگی کند. 

 اکبر ذوالمجیدیان :

۹ امتیاز از تراکتور گرفته اند

 محمد مومنی، عضو هیات مدیره باشگاه استقلال: 

»قائدی« به جای ناراحتی آنالیز کند؛ چرا تعویض شد
 عضو هیات مدیره باشگاه استقلال گفت: مهدی قائدی 
به جای اینکه ناراحت باشد آنالیز کند چرا سرمربی استقلال او 

را تعویض کرده است.
  برتری مقابل هوادار

محمد مومنی درباره برتری یک بر صفر تیم فوتبال استقلال 
مقابل هوادار تهران اظهارداشت: استقلال به لحاظ نتیجه گیری 
بهتر از هوادار کار کرد و به خواسته اش رسید. فوتبال ما براساس 
دوندگی و فعالیت همه جانبه یک تیم برای رسیدن به اهدافش 
است. استقلال توسط مهدی قائدی و کوین یامگا موقعیت های 
دیگری به دست آورد، ولی در گردش توپ ضعف داشت. گردش 
توپ به هواداران آرامش می دهد، چرا که جلوی یکسری اتفاقات 
فوتبالی و موقعیت ها گرفته می شود. باید بگویم عدم گردش 
توپ برای من سوال برانگیز بود. بازیسازی و گردش توپ خیلی 

مهم است و این نقصان باید در استقلال برطرف شود. 
  ناراحتی قائدی

مومنی در مورد اینکه به نظر می رسید مهدی قائدی از تعویض 
خود ناراحت بود، ادامهد داد: ناراحت باشد! قائدی باید بداند 
استقلال مهم تر از افراد است. هر بازیکنی از تعویض ناراحت 

می شود، ولی باید بداند دلیلش چیست. روی صحبتم با قائدی 
است. قائدی باید از خودش بپرسد چرا تعویض شده است. قائدی 
فیلم بازی هایش را ببیند و آنالیز کند تا در دیدار بعدی محکم تر 
ظاهر شود. متاسفانه بازیکنان خودشان را آنالیز نمی کنند و فکر 
می کنند بهترین هستند. قائدی یکی از بازیکنان بزرگ فوتبال 

ایران است و می تواند سرآمد بوده و در جام جهانی 
قطر حضور داشته باشد، اما از این طرف نگاه 
کند چرا سرمربی او را تعویض کرده است. ما 
با یکدیگر تعامل داریم، نه تقابل. قائدی باید 
دنبال تعامل باشد. قائدی نباید از تعویضش 

ناراحت باشد. 
  ساپینتو 

وی راجع به کارت زردی که 
ریکاردو ساپینتو از داور بازی 
کرد:  خاطرنشان  گرفت، 
هیجانی  مربی  ساپینتو 
است. او انسان خوبی است 
و می خواهد کنار زمین از 

حق خود و تیمش دفاع کند، اما روش او را نمی پذیرم. او باید 
بداند فوتبال ایران با جاهای دیگر فرق می کند. اینجا تعامل و 
سازندگی بیشتر جواب می دهد تا کنار زمین هیجانی رفتار شود. 
ساپینتو باید شان و شخصیت خودش را کنار زمین حفظ کند تا 

استقلال و او لطمه نخورند. 
  سوپرجام 

عضو هیات مدیره باشگاه استقلال درباره انتخاب ورزشگاه 
باهنر کرمان به عنوان محل برگزاری دیدار سوپرجام افزود: از 
زحمات فدراسیون فوتبال، سازمان لیگ و سهیل مهدی تشکر 
می کنم، اما چند نکته را باید ببینیم. تیم ملی خودش را برای 
جام جهانی آماده می کند و استقلال چند ملی پوش دارد. اگر 
بازیکنی بخواهد به خاطر مصدوم نشدن عملکرد قبلی خودش 
را نداشته باشد، منافع استقلال به خطر می افتد. سازمان لیگ 
باید این مسائل را در نظر بگیرد. انگیزه بازیکنان نساجی بیشتر 
از استقلال است، چون جلوی نام بزرگ استقلال قرار می گیرند. 
نساجی تیم ریشه دار و خوبی است، اما افتخارات استقلال 
متفاوت از این تیم است. استقلال یک پلن بالاتر 
به اسم تیم ملی دارد و بازیکنان نمی خواهند 
خدای ناکرده به خاطر مصدومیت از حضور 
در مسابقات بزرگی مثل جام جهانی محروم 
شوند، حتی اگر دقایقی بازی کنند. قرار بود 
سوپرجام در نیم فصل برگزار شود، اما چرا 

الان برگزار می کنند؟

 بیــن المــلل
  زلاتان ابراهیموویچ؛ ستاره سوئدی تیم فوتبال 
میلان وضعیت لیگ برتر انگلیس را به واسطه قدرت مالی 
بالاترش بسیار بهتر از لیگ دسته اول ایتالیا می داند.  زلاتان 
ابراهیموویچ معتقد است: در دنیای فوتبال مدرن امروز پول 
تاثیر بسیار زیادی بر عملکرد تیم ها دارد. ستاره ۴۱ ساله تیم 
فوتبال میلان که به خاطر مصدومیت زانو فعلا از میادین دور 
است، به واسطه حضور کوتاهش در منچستریونایتد، بازی 
در لیگ برتر انگلیس را هم تجربه کرده و این در حالیست او 
بخش بیشتر دوران بازیکنی اش را در سری A برای تیم هایی 
مانند یوونتوس، اینتر و میلان گذرانده است. زلاتان گفت: 
پول که داشته باشید هر اتفاقی ممکن است رخ دهد. پول 
برای تان گزینه هایی به همراه می آورد که بی پول ها در 
حسرتش هستند و این وضعیت لیگ برتر انگلیس و سری 
A است. لیگ برتر بسیار بزرگ تر از سری A است، چون 
اقتصادش بسیار قوی تر است. ایبرا افزود: این را هم باید در 
نظر گرفت که تماشای بازی های تیم های لیگ برتر برای 
مخاطبانش جذاب  بیشتری دارد، چون که باشگاه های 
ایتالیایی در چند وقت اخیر برای شکست دادن رقبای شان 
در سایر لیگ ها با چالشی بزرگ مواجه شده اند. با این حال 
ما هنوز هم بازیکنانی حرفه ای هستیم، توپ گرد و فوتبال 

همان ورزش سابق است. 
  در آغاز هفته دوازدهم لیگ دسته اول فوتبال ایتالیا، 
تیم فوتبال ناپولی صدرنشین جدول رده بندی مسابقات 
میزبان خود ساسولو را با نتیجه ۴ بر صفر در هم کوبید تا به 
روند درخشانش در این فصل ادامه دهد. برای ناپولی مهاجم 
نیجریه ای این تیم ویکتور اوسیمهن سه بار در دقایق ۴، ۱۹ 
و ۷۷ و پدیده گرجستانی آن خویچا کواراتسخلیا در دقیقه 
۳۶ گلزنی کردند تا دهمین برد تیم آبی پوش جنوب ایتالیا 
رقم بخورد. با این نتیجه شاگردان لوچانو اسپالتی که در 
کنار رئال مادرید در لالیگا و پاری سن ژرمن در لوشامپیونه 
تنها تیم های بدون شکست 5 لیگ معتبر اروپا هستند، ۳۲ 

امتیازی شدند.


